



CANADA

Communiqué

No. 90
No 90

FOR IMMEDIATE RELEASE
November 26, 1971

POUR DIFFUSION IMMEDIATE
le 26 novembre 1971

CANADIAN DELEGATION TO THE FOURTH SESSION OF THE
ORGANIZATION FOR ECONOMIC CO-OPERATION AND
DEVELOPMENT'S EDUCATION COMMITTEE, PARIS /
DELEGATION CANADIENNE A LA QUATRIEME SESSION DU
COMITE DE L'EDUCATION DE L'ORGANISATION DE
COOPERATION ET DE DEVELOPPEMENT ECONOMIQUES,
PARIS

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, today announced that Dr. James S. Hrabi, Associate Deputy Minister of Education of Alberta would lead the Canadian delegation which will attend the Fourth Session of the Organization for Economic Co-operation and Development's Education Committee in Paris from November 29 to December 1, 1971.

One of the tasks the Committee will carry out at its Fourth Session will be the "review" of German Educational Policy.

In addition to Dr. Hrabi, the Canadian delegation will also include:

Mr. Maurice Mercier, Associate Deputy Minister of Education of Quebec;

Mr. George H. Waldrum, Director of Supervision Branch of the Department of Education of Ontario;

Mr. R.D. Voyer, First Secretary, Permanent Delegation to OECD Paris.

* * * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'Honorable Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui que le Docteur James S. Hrabi, Sous-ministre associé de l'Education de l'Alberta, présiderait la délégation canadienne qui assistera à la Quatrième session du Comité de l'Education de l'Organisation de Coopération et de Développement économiques, à Paris, du 29 novembre au 1er décembre 1971.

L'une des tâches les plus importantes de la Quatrième session du Comité d'Education sera l'examen de la politique d'éducation en Allemagne Fédérale.

Outre le Docteur Hrabi, la délégation canadienne comprendra:

M. Maurice Mercier, Sous-ministre associé de l'Education du Québec;

M. George H. Waldrum, du Ministère ontarien de l'Education;

M. R.D. Voyer, Premier secrétaire de la Délégation permanente du Canada auprès de l'OCDE.